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nero ha sido condenado al pago de una

multa de 190 euros por insultos a la
autoridad.

Tal como indica el Sr. Segovia, el tra

to con el que este Sr. esta acostumbra
do a presentarse ante cualquier persona
que no opine 0 sea de su mismo pare
cer es el de proceder a insultar y me

nospreciar a la misrna, tal como ha
ocurridO tambien en nuestro caso.

Debido a unos problemas existentes
en la comunidad de vednos en la que
residiamos sita en Avda. Sant Esteve
num, 39 de esta ciudad y de la cual el
tambien es copropietario, el mismo ar

gumentaba su defensa en manifestar

que mi esposa en varias ocasiones, te

niendo en nuestro poder una cinta

magnetofonica grabada con autoriza
cion de toda la comunidad, en la que se

comprueban dichos insultos.
No hemos sido los unicos afectados,

ya que como es de ver en las propias
actas de la comunidad, este Sr. ha ac

tuado de la misma forma con otros ve

cinos que han pertenecido a la junta
con el cargo de presidente, secretario, e

inclusive vednos que Ie recriminaban
su actitud.

En la actualidad, nos hallamos en un

proceso judicial, y a resultas del mismo,
tenemos la intencion de proceder a

presentar querella criminal contra el ci

tado Jose Gomez par una serie de irre

gularidades existentes en la comuni
dad, y que sin duda pondremos en co

nocimiento de su revista par si Yd. 10
desea poder publicar la noticia.

Ante ello. y a la vista del citado arti
culo, ponemos de manifiesto que efec
tivamente como indica el citado Sr. Se

govia, no dudamos de su palabra sino

muy al contrario de las manifestaciones
que puede efectuar Jose GOmez Moli
nero.

Sin otro particular, Ie saludan atenta

mente.
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Gracias, Geriatrieo

Quisiera expresar mi agradecimien
to al Hospital General de Grano

llers. en especial al Centro Geriatri
co donde he desempefiado una la
bor durante un afio y un poquito
mas. Durante ese tiempo he cono

cido esa parte de nuestro Hospital,
que no tiene nada que ver, con el
General. En ella existen personas
humanas, personal encantador,
tanto enfermeros. medicos, admi
siones, mantenimiento, cccina.
limpieza2: son una pequefia farnilia
reunida para tratar con carifio a la
Unidad de Convalecencia y Paliati
vos. En otro nivel se encuentran

todos mis abuelos, porque al final,
han sido como todos mis abuelitos.
A los que estan: Carolina, Rosa,
Amparo, Asun, Aurora, Salvat,
Morato, Valls, Cladellas etc .. y a los

que se fueron a descansar despues
de desernpefiar su labor en este

mundo terrenal. Gracias por hacer
me pasar tan buenos momentos, y
en aquellos en los cuales estaba
mas triste, gracias, por hacerme re

Ir. Yoy a echar en falta a esta fami
lia. Gracias a todos. y desde aqui
tarnbien, a las hermanas carmelitas
Vedruna que sin
su labor este pe
quefio rinconcito
del Hospital no

seria 10 que es.

Jordi Meneses
Granollers

Desde el quioseo
de la Corona

Todo trabajo es un esfuerzo y el
nuestro como quiosqueros tam

bien y por supuesto to do trabajo
tiene un merecido descanso de fin
de semana de vacaciones. Como

todos saben bien, el nuestro es un

poco pesado, pues trabajarnos to

dos los mas de la semana para dar
un servicio 10 mejor posible, aun

que algunas cosas no dependen de
nosotros para que todo llegue en

su momento. Desde aqui quiero
pedir disculpas por los retrasos en

los servicios. Deseamos que esta

Navidad sea 10 mejor posible para
todos con arnor y paz. Y si toea la

loteria. mejor. Les deseo suerte.

Este afio cambiamos un poco el
horario para estos mas de fiesta:
Dias 22 y 23, abierto; 24, medio

dia: 25 y 26 cerrado. Este descan
so es personal para poder recupe
rar el estado fisico del cansancio.
Gracias a todas las personas que
ponen de su parte cuando pedi
mos un favor sea por cualquier
motivo necesario a nuestra perso
na. La persona que agradece no

paga. pero agradece de corazon.
Gracias como no al senor Angel,
que me ha ensenado la terapia de
reir y ser fuerte a pesar del frio en
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Sobre les assignacions als regidors

La
informacio pubJicada a la seccio "Hoy Granollers de Ro

berto Gimenez", no descriu en cap cas l'informe fet pel
Secretari de l'Ajuntament. Les assignacions als grups mu

nicipals son correctes i pactades al Pie entre els diferents

grups municipals. L'informe fet pel Secretari de l'Ajunta
ment no diu que s'hagin de modificar les percepcions dels grups
sino que cal crear una indemnitzacio en favor daquell regidor
que no te dedicacio exclusiva 0 parcial, segons la modificacio le

gislativa de mesures fiscals, administratives i d'ordre social, i

aixo en cap cas vol dir un sou. Per tant. les assignacions de l'A

juntament de Granollers als grups municipals son absolutament
legals i les retribucions als regidors amb dedicacio exclusiva i

parcial tambe. Liinic concepte a crear de nou son les indernnit
zacions dels regidors que no tenen dedicacions exclusiva ni par
cial.

Les xifres globals, van ser pactades al Pie de la corporacio. de
la mateixa manera que qualsevol modificacio requereix acord
entre grups. Per tant el sistema ni beneficia ni perjudica a cap
grup ni a cap partit politic. Eis efectes economics de l'aplicacio
de l'informe hauran de ser pactats de nou en el Pie de l'Ajunta
ment de la mateixa manera que ho va ser l'anterior sistema, que
no es necessari posar en dubte sino nomes adaptar-Io a la modi
ficacio legislativa. Nornes cal incloure la nova retribucio a regi
dors sense dedicacio exclusiva ni parcial. De l'actual consistori es

troben en aquesta situacio: sis regidors de Convergencia i Unio,
quatre regidors del PSC, tres regidors del PP i

dos d'ERC, per tant el sistema actual necessita
una petita reforma no de les percepcions
economiques deIs grups com diu la noticia. si

no de les indemnitzacions individuals que no

tenen ni dedicacio exclusiva ni parcial.

Alfred Lacasa

Secretari de l'Ajuntament de Granollers

invierno y calor
en verano. [Pe
liz afiol

En Marc fara que el nom de la Ga

rriga no solament el coneguin a nivell
estatal sino no que el passejara arreu

del mono Arribar al nivell mes alt de
la competido com es el Lisboa - Da
kar ja es de per si un triornf i una fita

prou important, i a la que son molt
poes els privilegiats que tenen la sort

de poder accedir-hi, fet que demostra
a bastament que realment es molt bo
amb la moto i que aixi Ii han recone

gutfinalment.
Competir en la prova mes dura del

mon, al costat dels millors pilots, es
un repte i una rnotivado per intentar

posar el seu llisto a dalt de tot, i jo
crec fermament que ho aconseguira,
coneixent-Io i veient la trajectoria
que ha portat fins ara. A la Garriga
tots el recolzem i estern al seu costat

per agrair-li l'esforc que esta fent i per
totes les vegades que ens ha fet emo

cionar amb les seves continuades
victories, demostrant que es el millor

d'Espanya. Esperem que tingui molta
sort en aquesta nova etapa que ence

tara just comencar tambe I'any.
Jaume

Terricabras i Conesa

Conflietos vecinales

Le dirigimos la presente en virtud de la

publicadon efectuada par su revista en

el apartado sociedad del mimero 2888

de 7 de los corrientes en la cual un ve

dno de esta dudad, Jose GOmez Moli-

Felix Llopart Gomezy
Concepcion Portell BatlJe

Eloisa
Martin

Granollers

En Marc Guaseh, un

amie, un vei...

A la Garriga, i mes concretament al
barri de c'an Vilanova, ens podem
sentir molt orgullosos de tenir un vel
molt singular, un bon esportista i un

gran campio, en Marc Guasch.
Ja de ben petit, solament arnb

quatre anys, ja voltava pel barri amb
una motoreta i es que ja ho portava a

la sang, volia arribar molt alt i no pa
rava d'entrenar, es va fer gran sense

perdre rriai aquesta gran atracdo que
sentia per les motos. No ha estat gens
fadl el poder compaginar els estudis,
la feina, la familia i els arnies amb el
mon de la competido, pero en Marc
ha demostrat que arnb il.lusio i amb

forca de voluntat es pot aconseguir,
sempre i en tot moment recolzat pels
seus pares que tambe han fet tot el

que han pogut perque pogues veure

el seu somni fet realitat, estant al seu

costat fins i tot en els moments mes
diffcils.

Una manea de etica
i estetica

I

He sigut fora una setrnana i quan
he tornat al meu poble. l'Ametlla.
rn'he trobat arnb un escut lluminos
al bell mig de la rotonda d'entrada.
Si des de l'Ajuntarnent pensaven
coronar l'espai arnb aquell escut.

per que encomanar a l'Albert Calbo
aquella meravellosa escultura de la

que ens sen tim molt cofois els
arnetilatans? Espero que qui en

sigui responsable tindra la delicade
sa d'enretirar-la i buscar-li un lloc
mes escaient. Deixar-ho aixi, es una

manca d'etica i estetica for<;a grolle
ra. Em sembla de
mal gust tapar
aquella bonica

irnatge visible des
dels quatre cos

tats.

Montserrat Ponsa
L'Ametlla
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